
Grundejerforeningen Trappendal    
 
Referat fra bestyrelsesmødet den  3.september 2015 v/Niels Erik Knudsen 
 
1. Velkomst ved formanden: 
 

          - Formanden bød velkommen.  
 

2. Referat fra mødet den 8. juni 2015: 
 

          - Godkendt. 
 

3. Orientering ved formanden: 
 

          - Skilt vedr. både på stranden. Niels oplyser, at det er på vej. 
 

          - Skilte vedr. løse hunde er klar til opsætning efter godkendt plan. 
    

          - Legehuset på legepladsen har fået olie. Der mangler fortsat lidt olie, som bliver påført en dag, hvor 
            der ingen børn er. 
             

          - Vand på vejen ved Trappendalvej 49 er til gene. Problemet blev drøftet og skal løses. 
 

          - Et stykke vej på Brombærvænget ligner et vaskebræt. Vi får det jævnet ud. 
 

          - Ligeledes er der konstateret en stor stak haveaffald ved Brombærvænget 26. Det skal fjernes. 
 

          - Formanden blev ringet op fra Poppelvænget 9. Der er blevet fræset, og nu ønskes det tilsået med  
            græs. Vi kigger på det ved den kommende gennemgang af området. 
 

          - Sagen vedr Nøddevænget 8 betragtes som værende afsluttet. 
 

          - Kumme ved Blommevænget skal op. 
 

4. Respons fra Kolding Kommune er langt om længe modtaget: 
 

          - Kommunes tilbagemelding er modstridende i forhold til tidligere udmeldinger. Vi skriver derfor et  
            nyt brev til dem straks for at få præciseret, hvordan kommunen agter at agere i forhold til overtræ-  
            delser af en kommunal byplanvedtægt.  
 

            Ligeledes ønskes det klargjort, om Kolding Kommune er villig til at følge op på overtrædelser af  
            beslutninger truffet på generalforsamlinger.  
  

            Aage laver udkast til skrivelse. 
 

            Vi anser det for nødvendigt at gennemgå området endnu en gang for at sikre, at de grundejere, der  
            er tilskrevet, har efterlevet vores henstilling. 
 

            Der blev aftalt en ekstra gennemgang den 9. september, hvor vi mødes hos Ove kl. 16.30. 
           

5. Beplantning: 
 

          - Ove har talt med Knud Ottesen om beplantning i det nord- og sydgående hegn. 
            Knud Ottesen fraråder beplantningen, da det ikke er til at holde, men foreslår beplantning i det  
            nordlige hegn for at stoppe vinden. 
 
6. Sct. Hansfesten: 
 
          - Aftenen forløb fint. Der deltog ca. 100 personer. Det er en fin aften, og når så mange deltager, skal   
            man måske ikke ændre på konceptet. Vi ønsker en drøftelse på generalforsamlingen. Kan man    
            forlænge dagen? Kan man evt. efterfølgende lørdag holde Sct. Hansfest for børn m.m. ? 
            Kan der nedsættes en arbejdsgruppe ? 
 



7. Badebroen: 
 

          - Badebroen tages op den 3. oktober 2015 kl. 9.00.  
             

          - "Brobisser" kan henvende sig til Niels Erik Knudsen på mobil 61 78 33 07.          
 

8. Legepladsen: 
 

          - Vores nye legehus på pladsen har gjort lykke, og rigtig mange bruger/leger i det. 
 

          - Der er sat et nyt basketnet op. 
 

  9. Kassereren: 
 

          - Der blev afleveret afregninger. 
 

          - Regnskabet skal revideres mandag den 7. september 2015. 
 

          - Vi har brugt rigtig mange penge på vores veje i år, og de er også blevet rigtig fine. Nu mangler vi  
            stierne, - det vil også blive dyrt.  
 

          - Budgettet for kommende år blev drøftet. Det er måske tiden, hvor vores kontingent skal stige lidt. 
            Forslaget fremsættes generalforsamlingen. 
 

10. Sekretæren: 
 

          - Medlemslisterne er klar til korrekturlæsning. Kassereren sender mail- og telefonlister til sekretæren. 
 

11. Webmasteren: 

          - Aage orienterede om diverse henvendelser. 
 

          - Hjemmesiden opdateres løbende, ikke mindst "OPSLAG: Seneste nyt!".  
 

          - Husk at få grundejerforeningens webadresse påført folderen nu og fremover. 
 

12. Generalforsamling den 25. oktober 2015: 
 

          - Restaurant Skamlingsbanken er reserveret. 
 

          - Vi spørger Ole Hauptmann om dirigentposten. 
 

          - Bestyrelsen fremsætter forslag om kontingentstigning. 
 

          - På valg er Niels og Mona, som begge modtager genvalg. 
 

          - Niels afleverer regnskab og kuverter til Mona. 
 

          - Aage sender fotos til bogtrykkeren.             
 

          - Aage er desværre forhindret i at deltage i år men ville gerne om muligt have gennemgået    
            grundejerforeningens hjemmeside på storskærm. Vi nævner det og spørger, om det kunne være et  
            ønske næste år. 
 

          - Vi vil også nævne muligheden for at kontakte os via hjemmesiden, så flest mulige benytter den vej. 
 

          - Indkaldelsen til den kommende generalforsamling skal udsendes senest 1. oktober 2015. 
 

13. Kommende møder: 
 

          - Det udvidede bestyrelsesmøde afholdes 18. september 2015 kl. 17.30 
 

          - Næste ordinære bestyrelsesmøde afholdes den 4. november 2015 hos formanden. 
  
 14. Eventuelt: 
 

          - Hvad gør vi  med affald på stranden ved det bord-bænke sæt, som ofte flyttes ned på stranden? 


